



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 22/5 2024 kl. 19:15 hos Marie i Østparken 93.

Deltagere: Marie Lydicksen, Jørgen Søndergård, Camilla Hedegaard, og Anne Thude Nielsen (referent).

Afbud: Birgit Friis, Kasper Thorlund, Charlotte Ibsgaard og Liva Thomsen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt
2. Bordet rundt
Jørgen, Camilla, Anne, Marie: Intet nyt
3. Årshjul
Håndboldkaravanen:
 - Marie har lagt billet ind på 1 dag i Janderup (sammen med Billum) (uge 36) og 2 dage i Oksbøl (uge 35 og 37) – afventer tilbagemelding fra DHF.
 - Vi mangler en kontaktperson til Billum – afventer til vi har en dato med at kontakte dem.

Opstartstur: Ikke muligt at søge Andelskassen da puljen er lukket. Men tur der skal prioriteres.
Tryk af præmiespilslodder: Marie kontakter Jørgen Gammelgaard.

4. Trænere til kommende sæson/træningstider
Trille Trolle: Laura sammen med Cecilie og Mikkeline som hjælpetrænere
U5-7 – Cecilie (Camilla spørger) ? + hjælpetræner
U9 Mix – Sara og Julie + ?
U11 piger - Sine Møller og Frederikke, evt. Sara som hjælpetræner.
U11 drenge – vi håber på et hold, da 4-5 U9 drenge rykker op. Træner? Kim?
U13 piger – Liva, Charlotte og evt. Mette
U13 drenge – der arbejdes på at få nogle drenge i gang
U15 piger - ?
U15 drenge - ?
U19 piger – Hvis det bliver til noget vil Charlotte gerne være med der.
Dame senior – Allan Schmidt (1 hold) (obs. træningsdag – bliver forventeligt torsdag) + evt. spørge Rikke om hun kunne tage med hold 2.
Herre senior – Michael Muff

Måske'er: Emilia, Nanna.

Evt. lave et U13-15 pigehold.

Træningstider: U11 og U13 pigerne skal gerne lappe over med en halv time – for at skabe

sammenhold på tværs af holdene.

Til næste møde skal der laves udkast til træningstider.

5. U19 piger og damesenior – Skal vi gå videre med det?
Ja der arbejdes videre på det. Der inviteres til sommertræningsseance den 28/5 for U19 piger.
6. Samarbejde med Varde
 - Status fra mødet den 15/5.
 - Vi pauserer samarbejdet for den kommende sæson, hvilket betyder der ikke kommer samarbejde på U15 piger.
 - Spillertøj i samarbejdet: Bliver i Varde.
7. Sponsorudvalg
Senior sponsorater skal fornyes – sponsorerne er fordelt ud.
8. Nyt fra kassereren
Vi har fået tilladelse til at afholde præmiespil.
9. Nyt fra den turneringsansvarlige
Intet nyt
10. Evt.
 - Frivillige til Vrøgum Power Pull – der arbejdes på sagen.
11. Næste møde
 - Forslag til dato til næste møde onsdag den 12/6 eller 17/6.



Camilla Hedegaard.

